



Dieppe-Memramcook Hockey Association

Dear Business Owner,

We are actively seeking business sponsorship/support in helping our young hockey players in Dieppe, Memramcook, Lewisville and surrounding areas. With our competitive and recreational programs growing each year, we have over 1000 players, both male and female, in our organization. That's over 67 teams!

Our kids practice and play their home games in Dieppe and surrounding areas. As well, they compete in various tournaments across the Maritime provinces. Our teams are made up of both female and male hockey players, ranging in age from 3 to 17 years old. Because of the cost of equipment, travel and tournament fees, players must contribute a significant amount each season. Some team budgets can go as high as 6000-9000\$ for the year. As such, we are seeking sponsorship so that our players can continue to compete and hone their lifelong skills (both on and off the ice), all the while making strong friendships and having fun.

Your support will assist us in providing a quality hockey experience for these children in the 2026-2027 season. Together, with the help of our communities and local businesses we can ensure that these players have a great season of hockey and are able to play and compete against teams locally and across the Maritime provinces.

Thank you in advance for your time and consideration of our request.

The Dieppe-Memramcook Hockey Board



Association de hockey Dieppe-Memramcook

Cher propriétaire d'entreprise,

Nous recherchons activement un parrainage/soutien d'entreprise pour aider nos jeunes joueurs et joueuses de hockey dans la région de Dieppe, Memramcook, Lewisville, et les environs. Avec nos programmes de hockey compétitifs et récréations qui grandissent à chaque année, du côté masculin, féminin et mixte, nous comptons plus de 1000 membres...donc plus de 67 équipes!

Nos membres pratiquent et jouent à Dieppe et dans ses environs. De plus, ces jeunes participent à différents tournois à travers les provinces Maritimes. Nos équipes sont composées de joueurs et joueuses de hockey âgées de 3 à 17 ans. Dû aux hauts coûts d'équipement et de déplacement, ainsi que les frais de tournoi, nos joueurs et joueuses doivent déboursier des gros montants à chaque saison. Les budgets d'équipe pour une saison peuvent monter au-delà de 6000\$. Pour cette raison, nous sommes à la recherche de commanditaires pour que nos membres puissent continuer leur développement (sur et hors-glace), et raffiner leurs compétences, tout en s'amusant et créant des amitiés pour la vie!

Votre soutien nous aiderait à fournir une expérience de hockey de qualité pour ces jeunes pour la saison 2026-2027. Ensemble, avec l'aide de notre communauté et des entreprises locales, on peut s'assurer que ces joueurs ont une saison de hockey remarquable et qu'ils peuvent jouer et rivaliser contre des équipes locales et à travers les Provinces Maritimes.

Merci d'avance pour votre temps et l'attention que vous apporterez à notre demande.

Le conseil d'administration
Hockey Dieppe-Memramcook